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Protokół nr 29.2021 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Obrady rozpoczęto 16 czerwca 2021 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:28 tego 

samego dnia. Na podstawie z art. 15 zzx ust. 1 ustawy z 2.03.2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 

374, ze zm.) otwarł posiedzenie w trybie zdalnym. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

  Radny Janusz Hyliński 

  Radna Danuta Kułaga 

  Radny Robert Marciniak 

  Radna Irena Nowak 

  Radna Elżbieta Musiałowska  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy Burmistrz Zdun,  

- Iwona Klepacka - Skarbnik Gminy,  

-Miłosz Zwierzyk - Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Damian Streubel – Z-ca Kierownika MGOPS w Zdunach,  

- Joanna Wojtaszek – Prezes PWiK sp. z o.o.,  

- Magdalena Grobelna -w/z Podinspektor ds. planowania przestrzennego, budownictwa i 

gospodarki lokalowej. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Radny Janusz 

Hyliński otworzył posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada 

wymagane quorum i jest władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz 

materiały sesyjne otrzymali za pośrednictwem aplikacji eSesja.  

Wniosków, uwag do porządku obrad nie wniesiono.  

Wobec powyższego prowadzący obrady przedstawił następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 
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b) w sprawie przyjęcia projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Zduny, 

c) w sprawie zmiany uchwały nr X.72.2019 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 23 lipca 

2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Chachalnia w rejonie wschodnim, 

d) w sprawie zmiany uchwały nr XXIX.213.2021 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 24 

lutego 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zduny, 

e) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

f) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny 

na lata 2021-2028, 

g) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun wotum zaufania, 

h) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zduny za 2020 r. wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2020 r., 

i) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2020 rok. 

3. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Porządek obrad przyjęto bez uwag.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 

Projekt uchwały przedstawił Damian Streubel. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego, 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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b) w sprawie przyjęcia projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Zduny, 

Projekt uchwały przedstawiła Joanna Wojtaszek. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmiany 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zduny 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie zmiany uchwały nr X.72.2019 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 23 lipca 

2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Chachalnia w rejonie wschodnim, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Grobelna. Z kolei Miłosz Zwierzyk, w związku z 

zakończeniem etapu poszerzonych konsultacji społecznych, dotyczących opracowania 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego wsi Chachalnia, omówił wszystkie 

działania, które były prowadzone w ramach konsultacji. 

Zgłoszono zapytania do projektu uchwały. 

Radna Danuta Kułaga poruszyła kwestię ustanowienia w koncepcji planu zagospodarowania 

przestrzennego poszerzenia dróg dojazdowych kosztem prywatnych działek. W dalszej 

wypowiedzi zwróciła uwagę, że przy sporządzaniu planu powinno wziąć się przede wszystkim 

pod uwagę interes mieszkańców, a nie właścicieli gruntów. Radna zwróciła uwagę, że 

mieszkańcy są zaniepokojeni poszerzeniem drogi kosztem prywatnych gruntów.  

W dłuższej wypowiedzi wyjaśnień udzielił Miłosz Zwierzyk. Wskazał, że przedstawiony 

projekt uchwały nie dotyczy zmiany dogi, tylko rozszerzenia planu o dwie działki przy ul. 

Granicznej, które dotychczas nie zostały objęte studium i planem zagospodarowania 

przestrzennego, a mieszkańcy chcieliby postawić zabudowę mieszkaniową.  

Przedstawił zakres prowadzonych konsultacji społecznych wśród właścicieli gruntów 

mieszkańców wsi. Wyjaśnił, że zebrane wnioski w czasie konsultacji społecznych będą teraz 

analizowane i rozpatrywane. Dodał, że plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje 

zmianę intensywności zabudowy mieszkaniowej.   
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Radny Janusz Hyliński zwrócił uwagę, że myśląc perspektywicznie należy uwzględnić w planie 

zagospodarowania przestrzennego drogi pod chodniki i ścieżki pieszo rowerowe.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

X.72.2019 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 23 lipca 2019 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Chachalnia w rejonie 

wschodnim. 

 Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena 

Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Danuta Kułaga 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

d) w sprawie zmiany uchwały nr XXIX.213.2021 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 

24 lutego 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zduny, 

Projekt uchwały przedstawili Magdalena Grobelna i Miłosz Zwierzyk. Pytań, uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXIX.213.2021 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Zduny. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena 

Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Danuta Kułaga 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

e) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 
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Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2021 rok. 

 Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

f) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2021-2028, 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w 

sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 2021-2028 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

g) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun wotum zaufania, 

Projekt uchwały przedstawił Tomasz Chudy. Uwagi do Raportu o stanie gminy za 2020 wniosła 

Radna Danuta Kułaga wniosła uwagę do słowa wstępnego. W dalszej wypowiedzi poprosiła o 

wyjaśnienie par 758 rozlicznie różne w kwocie 1.268.143,47 zł.   

W dalszej wypowiedzi Radna prosiła również o wyjaśnienie zapisu: „8.3. Domy pomocy 

społecznej. Na dzień 31.12.2020 r. decyzją MGOPS w Domach Pomocy Społecznej 

umieszczonych jest 11 osób. Osiem osób w DPS w Baszkowie, jedna w DPS Raszewy, jedna w 

DPS Zgierz i jedna w DPS Marszałki. Średnia miesięczna odpłatność za osobę w roku 2020 

wynosiła 3.137,00 zł.” 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Iwona Klepacka oraz Tomasz Chudy burmistrz Zdun. 
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Radny Janusz Hyliński podziękował za przygotowanie raportu o stanie gminy.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Zdun wotum zaufania,  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, 

Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

h) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zduny za 2020 r. wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zduny za 2020 r., 

Wykonanie budżetu za 2020 rok zostało szczegółowo omówione na kwietniowych 

posiedzeniach komisji. Natomiast sprawozdania finansowe za 2020 r. czyli bilans z wykonania 

budżetu, zbiorczy bilans jednostek budżetowych, rachunek zysków i strat, zestawienie zmian 

w funduszu jednostki oraz uchwałę nr SO-2/0954/102/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Zduny za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

szczegółowo przedstawiła i wyjaśnień udzieliła Iwona Klepacka.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Zduny za 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Zduny za 2020 r.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

i) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zdun absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2020 rok.  
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Projekt uchwały przedstawił Radny Robert Marciniak. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Zdun absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Radny Janusz Hyliński pytał o termin odbioru ul. Łacnowej w Zdunach.  

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że termin zakończenia prac zaplanowany jest na koniec lipca 2021 

r.  

Radna Danuta Kułaga zapytała czy lista osób zakwalifikowanych do projektu fotowoltaika 

może pojawić się na stronie internetowej Zdun. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wyjaśnił, lista nie może się pojawić na stronie ze względu na 

ustawę o ochronie danych osobowych. Zainteresowanych mieszkańców prosił o telefon do 

urzędu w celu uzyskania informacji. Nowa grupa osób zakwalifikowana do projektu musi 

przejść audyt. W samym regulaminie zaszło sporo zmian np. możliwość montażu na gruncie a 

nie tylko dachu.  

Radna Danuta Kułaga prosiła o przygotowanie zakładali na stronie www.zduny.pl 

przeznaczoną tylko dla fotowoltaiki z ogólnymi informacjami. Czy panele będą zamontowane 

do końca 2021 r., gdyż o 1 stycznia 2022 roku wchodzą nowe regulacje w zakresie VAT -u. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wyjaśnił, że informacja na stronie jest umieszczona. 

Wykluczeni cyfrowo mogą dzwonić do Adriana Matysiaka. Jakieś 3 tygodnie potrwa audyt, 

jeśli nie będzie komplikacji zostanie ogłoszony przetarg. 

Radna Irena Nowak pytała o dokończenie prac na ul. Mickiewicza przy posesji  nr 13 i 17 - 

brak kostki oraz nie zostały przywrócone kubły na śmieci. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy wskazał, że usterki zostały ujęte w protokole powykonawczym 

i będą usunięte.  

Radny Janusz Hyliński wyjaśnił, że prace na ul. Mickiewicza ma wykonać PZD w Krotoszynie.  
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Radny Robert Marciniak pytał o montaż placu zabaw w Konarzewie oraz o rozpoczęcie prac 

budowy ścieżki pieszo rowerowej.  

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że umowny termin montażu placu zabaw jest do końca lipca. A 

ścieżka pieszo rowerowa jest na etapie rozpatrywania ofert przetargowych. Informacja z 

otwarcia ofert powinna być w przyszłym tygodniu.  

Radna Danuta Kułaga pytała o termin naprawy drogi głównej w Perzycach na odcinku 

gruntowym. 

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że droga zostanie wyrównana. W najbliższym czasie będzie 

wysypane kruszywo.  

Innych pytań uwag w tym punkcie nie zgłoszono.  

Członkom Komisji przekazano projekt Kaflarni oraz wyjaśnienia burmistrz Zdun dotyczące 

wygaszania języka niemieckiego w klasach IV-VI.  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad prowadzący obrady zamknął posiedzenie komisji.  

  

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

  

mgr Janusz Hyliński 

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM 

  


